

## Referat Bestyrelsesmøde d. 17. april 2018

Sted: Kanehøjgaard, Ishøj Golfklub

Tid: kl. 17.30 – 20.30

### Indkaldt

Klaus Gundertofte (KG)

Peter Bundgaard Hansen (PBH)

Peter Langballe Sørensen (PLS)

Jan Hvidberg (JH)

Bente Bjerring (BB)

Lisbeth Teglstrup (LT)

Anne-Grethe Thorn (AGT)

### Deltagere i første del af mødet:

Rasmus Haugaard Christensen (RHC)

Kaare Frogne (KF)

### Afbud:

Peter Langballe Sørensen (PLS)

### Referent:

AGT

## Dagsorden

1. Godkendelse af dagsorden
2. Godkendelse af seneste referat
3. Orientering fra Kaare Frogne
4. Orientering fra IG A/S v/RHC
5. Prøvedlems/breddeaktiviteter
6. Golfens Dag
7. Nyt om Golfspilleren i Centrum
  - a. Hvordan hæver vi informationsniveauet
8. Klubaften (Jan) - opfølgning
9. Vedtægtsudvalg - kickoff
10. Henvendelse fra DGU, kommune, etc.
  - a. Golfklinik, Kiropraktik i Centrum – tidligere mail
  - b. Revidering af kommunens kulturpolitik – bilag
  - c. Puljemidler fra DGI/DIF – opfølgning
    - i. [https://www.dif.dk/da/politik/nyheder/nyheder/2018/januar/foreningspulje?utm\\_source=l.facebook.com&utm\\_medium=referral](https://www.dif.dk/da/politik/nyheder/nyheder/2018/januar/foreningspulje?utm_source=l.facebook.com&utm_medium=referral)
11. Kort orientering fra bestyrelsens medlemmer herunder arbejdet i udvalg
12. Hjemmesiden – opdatering af udvalg
13. Bestyrelsens arbejde i udvalg
14. Økonomi – udskydes til næste møde
15. Eventuelt

## Referat

### *Ad 1. Godkendelse af dagsorden*

Godkendt.

### *Ad 2. Godkendelse af seneste referat*

Godkendt.

### *Ad 3. Orientering fra Kaare Frogne*

- **Afskedigelse af trænere**

Thomas holder op pr. 31. oktober og Søren er stoppet pr. 17. april.

Der bliver dækket med vikarer snarest muligt og nyt træner-team ansættes snarest herefter.

### *Ad 4. Orientering fra IG A/S ved RHC*

- **Banen**

De nye markeringspæle på banen er kommet på plads. Der kommer en ny løsning til ødelagte tees. Bænkene ude på banen er blevet malet og det ser godt ud.

Banen står rigtig flot. De nye græsklippere kommer meget snart.

Det er vigtigt, at ryddes op ude på banen, hvorfor alle opfordres til at man samler papirstumper og cigaretskod op.

Der må kun bruges egne bolde på træningsbanen.

- **Golfens Dag søndag d. 22. april**

Der er lagt en klar plan for dagen, og vi regner med, at der kommer mange nye medlemmer.

- **Klublokale på 1. sal**

Hvis man skal benytte lokalet på 1. sal til aktiviteter, skal man lige booke det hos Rasmus i shoppen.

- **Anvendelse af telt i forbindelse med turneringer**

I forbindelse med større turneringer i weekender, hvor der kan være optaget på 1. sal, vil der blive sat telt op.

### *Ad 5. Prøvedlems/breddeaktiviteter*

- RHC har en plan for dette.

### *Ad 6. Golfens Dag*

- Se ovenfor.

### *Ad 7. . Nyt om Golfspilleren i Centrum (GiC)*

Hvordan hæver vi informationsniveauet?

- RHC oplyser, at DanaWeb gerne vil opsige aftale vedr. vores webside. Der kommer et andet oplæg til at vi skal etablere en ny hjemmeside. JH vil gerne være med i dette arbejde.

Mette kontakter JH. Herudover regner vi med, at AGT og Torben Rydiander går ind i dette arbejde.

#### ***Ad 8. . Klubaften (Jan) - opfølgning***

- JH og LT vil lave en plan for en klubaften en onsdag aften en gang om måneden. Der sættes på at første gang kunne blive i maj måned. Der er budget til breddeaktiviteterne, hvorfor der kan gives tilskud til dette fra denne konto.

#### ***Ad 9. Vedtægtsudvalg – kickoff***

- KG og PLS og Per Hjelmsted vil sætte sig sammen for at redigere vedtægterne.

#### ***Ad 10. Henvendelser fra DGU, kommune, etc.***

- **Golfklinik, Kiropraktik i Centrum – tidligere mail**  
Der er kommet tilbud til medlemmerne om golfklinik.  
Der vil blive etableret en informationsaften for orientering om priser m.v.  
Bente vil tage kontakt til etablering af en orienteringsaften.
- **Revidering af kommunes kulturpolitik – bilag.**  
Der er udsendt en orientering om kommunes kulturpolitik. Bestyrelsen har ingen kommentarer til dette.
- **Møde om golf og diabetes**  
KG vil indenfor de nærmeste uger have et møde med en RHC og en medarbejder, Klaus Borup Skovsgaard, fra Ishøj Kommune.
- **Puljemiler Fra GDI/DIF opfølgning**  
Der arbejdes videre på at ansøge om puljemidler til projekter i klubben.

#### ***Ad 11. Kort orientering fra bestyrelsens medlemmer, herunder arbejdet i udvalg***

##### **Baneudvalg**

- Intet nyt

##### **Sponsorudvalg**

- Intet nyt

##### **Eliteudvalg**

- Eliten har gennemført et par turneringer.  
Der er 26 spillere, der er med i turnering på lørdag d. 21. april.
- Der er god stemning blandt spillerne.
- Ny turneringsform i år: foursome – four-ball.

## **Golfbox**

### ***Siden sidst:***

- Tee-steder med længdemarkering er gældende fra den 6. april. Endvidere foreslår Golfbox nu, afhængig af køn og handicap, hvilket Tee-sted det anbefales man bør spille fra.
- Der er kommet en ændring i turneringsmodulet, så man nu ved turneringstilmelding kan vise menuen, når der spørges om man deltager i efterfølgende spisning.

## **Aktivitetsudvalg**

### ***Kommende aktiviteter***

- Se Pinsesolen Danse turnering søndag den 20. maj. Som et forsøg rykkes starten 1 time, så vi først starter kl. 6.30.

## **Medieudvalg**

- Intet nyt

## **Klublokaleudvalg**

- Intet nyt

## **Begynderudvalg**

- Intet nyt

## **Turneringsudvalg**

### ***Siden sidst***

- Åbningsturnering afholdt den 7. april. For at introducere de nye tee-steder på Mesterskabsbanen skulle deltagerne ved tilmelding selv vælge hvilket tee-sted de ville spille de 18 huller fra. Havde deltagelse af i alt 94 spillere, hvoraf de 61 deltog i spisningen efter turneringen.

### ***Kommende aktiviteter***

- Ishøj Elite Open den 21. april er fuldttegnet med 90 deltagere. Der har været en del afbud men stadig 1 på venteliste. Greenkeeperne har fået skema med ønsket pin-placering og vil sætte flagene efter det. Præmier (gavekort til shoppen) er indkøbt. Der mangler 1 starter til anden runde.
- Forsommerturnering på begge baner den 26. maj. Hvor vi igen ”SLÅR SLAG FOR KUGLERNE” til fordel for Kræftens bekæmpelse så turneringsfee på 100.- kr. går ubeskåret til Kræftens Bekæmpelse. Turneringsformen bliver en Parturnering Fourball/Bestball.

## **Regionsgolf 2018**

### ***Siden sidst***

- Pga. manglende tilslutning, trods flere efterlysninger, bliver vi desværre nødt til at trække D-holdet. PBH orienterer de få tilmeldte og giver besked til Regionsgolf Øst. Koster et afmeldingsgebyr på 500.- kr.

## **Juniorudvalg**

### ***Kommende aktiviteter***

- **Juniortræning**  
Der er godt gang i træningen.

## **Regel- og Handicap**

### ***Siden sidst***

- Bente Bjerring er nyt medlem i dette udvalg, hvor hun kommer til at deltage i nye kurser vedr. de nye regler.
- Der vil blive etableret nogle regelaftener i løbet af efteråret for orientering om de nye regler fra 1. januar 2019.

### ***Ad 13. Økonomi***

- PLS har ferie, hvorfor dette punkt udsættes til næste møde.

### ***Ad 14. Eventuelt***

- ***Redigering af begynderhåndbog***  
JH foreslår, at vi lægger Begynderhåndbogen i Dropbox. Vi kan derved lettere foretage rettelser, når dette er nødvendigt.

**Næste møde**

**Mandag d. 14. maj 2018 kl. 19.00.**